
Referat bestyrelsesmøde 
29.-8.-22 

 

Tilstede: Anette, Kirsten, Poul, Bente, Martin 

Afbud fra Maja og Anders 

 

Status på div udvalg: 

(legeplads)  

Martin tager kontakt til Louise og får sat skub i processen omkring klatrevæg. Klatrevæggen bliver etableret 

på venstre side af langs rutschebanen, og bliver ikke til gene for øvrige aktiviteter på bakken. Vi vil 

forberede så meget vi kan til en kommende arbejdsdag. 

  

(beplantning på legepladsen) 

Beplantning:  Der er gang i processen omkring beplantning på legepladsen. Der har forgået sparring med 

gartneren, for at få gode råd og idéer – samt hvad der vil være en ’dum idé’. 

På dagens møde blev der præsenteret en foreløbig plan for hvad der er muligt og overskueligt at begive sig 

ud i. Vi håber at kunne komme videre med projektet på en kommende arbejdsdag såfremt en færdig plan 

som inkluderer vanding i vækstperioden samt fremtidig vedligehold når at falde på plads. 

 

Arbejdsdag - 8. okt. 10-15 

Hvilke opgaver har vi der skal laves? 

Tjekke stander Basket ball (Sikkerhed) 

Rense basketbanen op - efterfyldes med ukrudtshæmmende fugesand 

1.Beplantning på legepladsen jf. Punkt legeplads (Formand Anettes udvalg) 

2.Samle og montere klatrevæg (Formand Martin’s udvalg) 

Fjerne grene mv. fra tidligere nedfald efter uvejr 

Opmåle og male P-pladser op. 

Fjerne støttestolper stolper ved frugttræer 

Beskære træer og evt. planter i området 

Vaske skilte hvis det er nødvendigt 

Vaske borde/bænkesæt samt efterspænde (indkøb af lovlige rensemidler) 

Male legehus 

Tjekke diverse legeredskaber for øvrig slid. 

mm. 



Referat bestyrelsesmøde 
29.-8.-22 

 

Nye beboere: 

Hvis der er nogle af os der ser, at der er nye beboere flyttet ind i området – så giv venligst besked hurtigst 

muligt til Poul (formand i 12a), så Anders (kasserer) kan handle på dette. Det vil være ærgerligt at folk 

kommer bagud med at betale kontingent.  

 

Eventuelt: 

Belysning: 

Martin tager kontakt til Verdo for udbedring af belysning ved 62a. Samt for at høre til udskiftning af 

lystoppe i fremtiden. 

 

Cykelsti mellem Beder/Malling: 

Projektet er umiddelbart taget af programmet for nu grundet økonomi og indsigelser. Kommunen vil kigge 

på den alternative mulighed for at gøre noget ved den eksisterende sti (Egelundsstien). 

Se mere på Aarhus Kommune, fællesbladet, artikler på nettet mm. for yderligere info. 

 

Næste bestyrelsesmøde: 10. nov. 19.30 

 


